

Quality, Environment and OH&S Policy

BAHRAIN STEEL BSCC E.C. is established to provide high quality Iron Ore Pellets to its customers as per agreed specifications, delivery schedules and produced in a safe and environmentally friendly manner, aiming to satisfy the needs of all stakeholders by continually improving its integrated Quality, Environment and Occupational Health & Safety Management System & it's performance by meeting the objectives.

In particular we, the Management and Staff of BAHRAIN STEEL, are committed to:

- 1. Providing our customers the quality of product & services that meets their agreed needs and exceeds expectations.*
- 2. Ensuring to minimize the environmental impact, protect the environment and prevent pollution wherever it is under the Company's control.*
- 3. Complying with the national and international laws and regulations that apply to different aspects of our operations and compliance obligations.*
- 4. Maintaining our reputation in the Iron & Steel industry as a top quality producer of Iron Ore Pellets.*
- 5. Minimize the Occupational health & safety risks by providing safe working environment to all staff.*
- 6. Ensuring health & safety of the employees, customers, visitors and relevant interested parties and prevent ill health and injury.*

These commitments are achieved through:

- 1. Establishing and maintaining an Integrated Management System that meets the requirements of ISO 9001, ISO 14001 and OHSAS 18001 standards.*
- 2. Setting Quality, Environmental and OH&S Objectives and, through periodic review and appropriate actions, ensuring the continual improvement of our Quality, Environmental and OH&S Management System.*
- 3. Providing resources for achieving these goals & investing in technology & training as an integrated system to further customer satisfaction, productivity, protection of environment & safety of all.*
- 4. Communicating organization's policy & objective to all employees, including those working on the Company's behalf, and to the public, as required.*
- 5. Taking appropriate actions in case of deviations from the established action plans.*

Signed:

Dated: 1st Dec. 2017

Group Chief Executive Officer

الجودة و البيئة و الصحة المهنية و نظام إدارة السلامة

شركة حديد البحرين انشئت من اجل توفير كريات الحديد الخام ذات الجودة العالية لعمالها على حسب المواصفات و مواعيد التسليم المتفق عليها.

يتم الانتاج في الشركة بطريقة امنة و صديقة للبيئة تهدف لإرضاء إحتياجات جميع اصحاب المصلحة و ذلك من خلال الاستمرار في تحسين الجودة المتكاملة و البيئة و الصحة المهنية و نظام إدارة السلامة و أدائها عن طريق تحقيق الاهداف. إدارة و موظفين شركة حديد البحرين ملتزمون بشكل خاص الى:

- 1- توفير الجودة في المنتج و الخدمة من اجل تلبية احتياجات العملاء المتفق عليها مسبقاً و ايضا زيادة على توقعاتهم
- 2- التأكد من تقليص التأثير البيئي و حماية البيئة و منع التلوث حيثما كان باستطاعة الشركة
- 3- الامتثال بالقوانين و اللوائح الوطنية و الدولية التي تطبق على جوانب مختلفة من عمليات و التزامات الشركة
- 4- الحفاظ على سمعتنا كمنتجين لجودة عالية من كريات الحديد الخام في صناعة الحديد و الصلب
- 5- تقليل المخاطر المتعلقة بالصحة و السلامة المهنية و ذلك بتوفير بيئة عمل امنة لجميع الموظفين
- 6- التأكد من امن و سلامة الموظفين، العملاء، الزوار و الاطراف المعنية ذات الصلة و ايضا منع سوء الصحة او اي إصابات

يتم تحقيق هذه الإلتزامات عن طريق:

- 1- انشاء و الحفاظ على نظام إداري متكامل لتلبية متطلبات ISO 9001, ISO 14001 و معايير OHSAS 18001
- 2- وضع خطة و اهداف للجودة، البيئة، الصحة المهنية و نظام إدارة السلامة و ايضا وجود مراجعة دورية و إجراءات مناسبة للتأكد من التقدم المستمر في الجودة، البيئة، الصحة المهنية و نظام إدارة السلامة
- 3- توفير الموارد المطلوبة من اجل تحقيق هذه الاهداف و الإستثمار في التكنولوجيا و التدريب كنظام متكامل من اجل زيادة رضا العملاء، الإنتاجية، حماية البيئة و سلامة الجميع
- 4- إبلاغ الجميع عن سياسة الشركة و اهدافها بما فيهم الموظفين الذين يعملون نيابة عن الشركة و المجتمع العام كما هو مطلوب
- 5- اخذ الإجراءات المناسبة في حال حدوث انحرافات عن خطط العمل المؤكدة